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Dagsorden bestyrelsesmøde den 1. marts 2023 
 

Inviteret: Tasha Hoppe, formand 

 Anna Bjarnarson, næstformand 

 Jytte Jensen, kasserer 

                        Sune Carlsen 

 Allan Dahl 

                        Villy Nielsen 

 Sofia Fromberg 

                        Louise Bjarnarson, suppleant 

 

Afbud: Lee Robinson, suppleant 

 

1. Valg af ordstyrer og referent  Sofia blev valgt til ordstyrer, Sune til referent. 
Bestyrelsen besluttede ekstraordinært at 
godkende referatet fra bestyrelsesmødet den 
1. marts, fordi der ikke er flere ordinære 
møder i den siddende bestyrelse. 
 

2. Formanden, sager til orientering  Høje Taastrup Kommune har givet besked om, 
at haveforeningen fremadrettet får afhentet 
have- og grabaffald i containere. Der skal 
placeres en container i både nord og syd. 
Containerne tømmes en gang om ugen. 
 
Bestyrelsen vil prøve at få en containertype, 
som man kan køre ind i med en trillebør. Allan, 
Sofia og Villy har opgaven.  
 

3. Kassereren, sager til orientering  Tre havelejere er fortsat i restance. De får nu 
anden rykker. Betaler man ikke, når anden 
rykker er sendt, går sagen til advokat. Hver 
gang der sendes en rykker, pålægges et gebyr 
på 100 kr. Går sagen til advokat, kommer 
havelejeren til at betale advokatens salær. 
 

4. Gennemgang af regnskab og budget  Kassereren præsenterede regnskab og forslag 
til budget, som er sendt ud til medlemmerne 
forud for generalforsamlingen. 
 

5. Drøftelse af modforslag om 
vandafledning til bestyrelsens forslag 

En havelejer er kommet med et forslag om, at 
de eksisterende faskiners dimensionering, 
udførelse og tilstand undersøges, før 
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om godkendelse af 75.000 kr. til 
forundersøgelse (se næste side) 

foreningen sætter en større forundersøgelse 
om regnvandshåndtering i gang. 
 
Bestyrelsen mener, at en undersøgelse af de 
eksisterende faskiner er en del af den 
forundersøgelse, som bestyrelsen stiller 
forslag om at sætte i gang på 
generalforsamlingen. Bestyrelsen konstaterer, 
at faskinerne – som det forholder sig nu – ikke 
har kapacitet til den mængde regnvand, der 
ender på parkeringspladsen i midt. 
 

6. Rollefordeling til GF – hvem gør hvad? 
- Praktiske opgaver til GF er de på 

plads jf. referat fra sidste møde 
- Hvem står for gennemgang af 

bestyrelsens forslag  

Beretning: Tasha præsenterer beretningen, 
men den læses ikke op. Når beretningen er 
godkendt, deler Tasha havepræmier ud. 
 
Årsregnskab: Jytte præsenterer regnskabet. 
 
Forslag: Arne præsenterer sine forslag først, 
derefter Tasha på egne vegne.  
 
Forslag om, at veje og stikveje skal være 
ordnet ved sæsonstart: Anna præsenterer 
bestyrelsens holdning. 
 
Forslag om, at bommen fjernes: Anna svarer 
på spørgsmål vedrørende bestyrelsens 
holdning. 
 
Forslag om, at seniorer fritages for 
fællesarbejde: Anna præsenterer bestyrelsens 
holdning. 
 
Forslag om vandmålere og rottespærre: Allan 
præsenterer bestyrelsens holdning. 
 
Forslag om, at stierne skal være renset til den 
første i hver måned: Sofia præsenterer 
bestyrelsens holdning. 
 
Forslag om øget indmeldelsesgebyr: Sofia 
præsenterer bestyrelsens holdning. 
 
Forslag om forprojekt: Sune præsenterer 
forslaget. 
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Forslag om nedrivning af Birgers Bodega og 
skur: Allan præsenterer forslaget. 
 
Forslag om regler for hønsehold: Sofia 
præsenterer forslaget. 
 
Forslag om samlet parkeringsløsning: Sune 
præsenterer forslaget. 
 
Budget 2023: Jytte præsenterer budgettet. 
 
Valg af kasserer, bestyrelsesmedlemmer, 
medlemmer af vurderingsudvalget og 
bilagskontrollanter: Dirigenten står for valget. 
 
Fordeling af praktiske opgaver blev aftalt på 
bestyrelsesmødet i februar. 
 

7. Gennemgang af hvilke af Sunes 
opgaver skal overleveres 
- Hjemmeside 
- andet 

Lee kan oplyse om kodeord til hjemmesiden. 
Sune har sendt vejledning til, hvordan man 
lægger nyheder og referater på hjemmesiden. 

8. Eventuelt  Første, konstituerende bestyrelsesmøde efter 
generalforsamling bliver mandag den 3. april 
kl. 17.  
 
Følgende punkter skal på dagsorden: 
 

• Bestyrelsen skal umiddelbart efter 
generalforsamlingen tage stilling til, om 
projekt for fældning af træer skal 
sættes i gang. Der er givet et tilbud 
med en frist til april. 

• Bestyrelsen skal lave årshjul med 
fordeling af opgaver. 

• Indsats på læbælter – hvem gør hvad? 

• Der skal vælges et medlem til 
fællesarbejdsudvalget. 

 
Anna spørger Merete, om hun fortsat vil stå 
for flaghejsning/flagstrygning. 
 
Bestyrelsen skal sørge for at skifte koder på 
hjemmeside og email. Koden til de lukkede 
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sider på hjemmesiden bør nok også skiftes 
snart. Louise og Sune skal aflevere nøgler. 
 
Sune lægger referater af bestyrelsesmøder i 
februar og marts på hjemmesiden. 
 

 


